
 

Interpellation 

 

 

Till 

Vård- och omsorgsnämndens ordförande 

 

 

Angående Hemtjänstens ersättningsnivåer 

Under lång tid har kommunens egen hemtjänst dragits med stora 

underskott. Nu har ett privat hemtjänstföretag (Fyren) försatts i konkurs. 

Ett annat (Värmdö kvalitativa hemtjänst) har ekonomiska problem bl. a 

har inte all personal fått lön under de senaste månaderna. 

 

Samtidigt vet vi att verksamheterna endast fått 1 procents kompensation 

för löne- och prisökningar emedan de beräknas öka med 3 procent.  

 

Med hänvisning till det ovan anförda frågar jag vård- och 

omsorgsnämndens ordförande: 

 

Anser du att hemtjänstens ersättningsnivåer är tillräckliga? 

 

Ifall svaret på frågan är ja – vilken är då förklaringen att såväl 

kommunens egen hemtjänst som privata hemtjänstföretag har 

ekonomiska problem? 

 

Om svaret på första frågan är nej – vilka åtgärder vidtas för att 

hemtjänstens ekonomi ska gå ihop? 

 

Gustavsberg den 12 maj 2018 

 

Mats Skoglund (V) 

 

 

 


